
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 19. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 782
Ministeren bedes oplyse, om ministeren vil sikre, at der sættes en undersø-
gelse i gang med henblik på at finde ud af, hvor mange, der kan have taget
skade af asbeststøv blot ved at bo ved siden af fabrikken i Aalborg. Der henvi-
ses til artiklen ”Dødeligt syge af asbest i luften: Beboere har fortalt hvordan
'fodboldbanen var hvid af asbeststøv'” bragt på www.bt.dk den 17. april 2017.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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